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»برج- باغ« از ابداعات رئيس شوراست
رييس کميسيون سلامت شوراي شهر 
ته��ران مصوب��ه برج- باغ را از ابداعات 
رئيس ش��وراي ش��هر تهران دانست و 
گف��ت: با اين مصوب��ه ۴ هزار هکتار از 
باغ هاي تهران در ۱۰ س��ال اخير نابود 
شده است. رحمت الله حافظي در گفتگو 
با ايلنا در مورد مصوبه پرحاشيه برج-باغ 

گفت: هنوز کار روي مصوبه ادامه دارد و تمام تلاش خود را مي کنيم تا 
آن را به جايي برسانيم، اما نتيجه کار با توجه به رويکرد رئيس شوراي 
شهر مشخص نيست. حافظي در پاسخ به اين سوال که آيا تغيير مواد 
م��ورد بح��ث اي��ن مصوبه، از جمله ماده ۸ که در مورد احداث پارکينگ 
است به جايي خواهد رسيد يا نه تصريح کرد: با توجه به شناخت که از 
آقاي رئيس دارم، بعيد مي دانم که بگذارد مصوبه "برج- باغ ها محدود 
شود و تغييري در آن صورت گيرد. اين عضو شوراي شهر چهارم ادامه 
داد: از آنجايي که برج-باغ از ابداعات رئيس شوراي شهر تهران است، 
اصلاح آن س��خت خواهد بود. اين مصوبه باعث ش��د؛ باغ هاي تهران 
در اين ۱۰ س��ال نابود ش��ود. در حقيقت در اين ۱۰ س��ال ۴ هزار هکتار 

از باغ هاي تهران را با کمک اين مصوبه نابود کردند.

رهاسازي ۱۰ درصد اراضي
 محيط زيست از دست زمين خواران

مديرکل دفتر حفاظت و مديريت صيد و شکار سازمان حفاظت محيط 
زيس��ت ضمن اش��اره به آخرين وضعيت مقابله با زمين خواري ها در 
مناط��ق تح��ت مديريت س��ازمان محيط زيس��ت، از رفع تصرف ۱۰ 
درصدي اين اراضي خبر داد. علي تيموري در گفتگو با ايسنا، در مورد 
رفع تصرفات و واگذاري ها از اراضي مناطق چهارگانه کشور گفت اين 
تصرفات غيرمجاز توسط اشخاص حقيقي و حقوقي و برخي نهادها و 
دستگاه هاي دولتي اتفاق افتاده بود. تا قبل از سال ۹۳، حدود ۵۳ هزار 
هکتار از مناطق چهارگانه محيط زيس��ت توس��ط اش��خاص حقيقي و 
حقوقي و برخي نهادها تصرف يا واگذار ش��ده بود که حدود ۳۴ هزار 
هکتار از اين اراضي توسط نهادها و حدود ۱۸ هزار و ۸۰۰ هکتار توسط 
اش��خاص به تصرف درآمده يا واگذار ش��ده بود. وي با اش��اره به ارسال 
بخشنامه اي به استان ها به منظور تشکيل پرونده براي اراضي متصرفه 
در ابتداي دولت يازدهم اظهار کرد: طي سال هاي ۹۴ و ۹۵، ۱۰ درصد 

از اين ۵۳ هزار هکتار تصرف شده را رفع تصرف کرديم.

ورود بازرسي محيط زيست به پرونده مرگ هيرکان
مديرکل دفتر بازرس��ي س��ازمان حفاظت محيط زيس��ت از پيگيري 
موضوع ماده پلنگ رها شده در طبيعت در استان گلستان خبر داد. به 
گزارش مهر، مرتضي فريد مديرکل دفتر بازرس��ي ارزيابي عملکرد و 
پاس��خگويي به ش��کايات سازمان حفاظت محيط زيست در خصوص 
اخبار منتشر شده پيرامون پلنگ رها شده در طبيعت )هيرکان( در استان 
گلس��تان، گفت: دفتر بازرس��ي در حال پيگيري دقيق موضوع و ثبت 
اظهارات افراد مطلع در اين زمينه است. به گفته فريد، همچنين اداره 
کل حفاظت محيط زيست استان گلستان نيز در حال پيگيري موضوع 
اس��ت. مديرکل دفتر بازرس��ي سازمان حفاظت محيط زيست تصريح 

کرد: اين موضوع، فارغ از مسائل رسانه اي در حال بررسي است.

تمديد مهلت ارسال آثار به جشنواره 
عکس سلفي کارگر، تلاش، زندگي

مشاور مديرعامل و مديرکل روابط عمومي سازمان تأمين اجتماعي؛ مهلت 
ارس��ال آثار به دومين جش��نواره عکس س��لفي کارگر، تلاش، زندگي " تا 

۱۰ تيرماه سالجاري تمديد شد.
ب��ه گ��زارش اداره کل روابط عمومي س��ازمان تامين اجتماعي، مش��اور 
مديرعام��ل و مدي��رکل روابط عمومي س��ازمان تأمين اجتماعي، ضمن 
قدردان��ي از هنرمن��دان و علاق��ه مندان��ي که تا به امروز آثار خود را به اين 
جشنواره ارسال کرده اند، گفت: دبيرخانه و هيئت اجرايي جشنواره، در پي 
اس��تقبال علاقمندان و درخواس��ت آنها، مهلت ارس��ال آثار را به جشنواره 
عک��س س��لفي کارگر، ت��لاش، زندگي ، تا ۱۰ تيرماه س��الجاري تمديد 
کرد. اميرعباس تقي پور هدف از برگزاري اين جشنواره را ارج نهادن به 
تلاش هاي ش��بانه روزي کارگران عزيز در بخش هاي مختلف صنعتي، 
توليدي، معدني، کشاورزي و خدماتي به منظور ارتقاي انگيزه هاي کاري، 
انع��کاس و مان��دگار ک��ردن صحنه هاي ج��ذاب و تاثيرگزار عرصه هاي 
مختل��ف زندگ��ي ش��غلي و ايج��اد فضاي پر نش��اط و خلاقانه در فضاي 
غير رسمي س��ازماني به منظور تحرک و پويايي در محيط کاري و نيل 
س��ريع تر به اهداف س��ازماني عنوان کرد و افزود: علاقمندان مي بايست 
آث��ار خ��ود را حداکث��ر تا پاي��ان وقت اداري دهم تيرماه ۱۳۹٦ به پس��ت 
الکترونيکي دبيرخانه جشنواره photo@tamin.ir ارسال نمايند. مشاور 
مديرعامل و مديرکل روابط عمومي سازمان تأمين اجتماعي در خصوص 
شرايط آثار ارسالي اين جشنواره تصريح کرد: علاقمندان مي بايست طبق 
موضوع هاي اعلام ش��ده )۱- کارگر و محيط کار، ٢- کارگر و مطالعه، 
۳- کارگر و فعاليت هنري، ۴- سفرۀکارگري، ۵- سفر يا ماموريت اداري، 
٦- سلفي با اعضاي خانواده، ٧- جمع دوستانه و شاد ( عکس هاي خود 
را به ثبت برسانند. همچنين هر عکاس مي تواند ۳ قطعه عکس شماره 
گذاري شده به همراه فايل word از اطلاعات شخصي شامل: نام و نام 
خانوادگي، شماره تلفن و موبايل، آدرس پستي، پست الکترونيک و ذکر 
photo@tamin. موقعيت مکاني عکس را به آدرس پست الکترونيک
ir ارس��ال نمايد. يادآور مي ش��ود،به عکس اول لوح يادبود جش��نواره و ٢ 
سکه تمام بهار آزادي و به نفر دوم و سوم نيز به به ترتيب لوح يادبود به 
همراه ۱,۵ و ۱ س��که تمام بهار آزاي اهدا و به ۱۵ نفر از هنرمنداني که 
آثارش��ان پس از داوري پذيرفته ش��ده مبلغ ٢۰۰۰۰۰۰ ريال بعنوان حق 
التصوير تقديم مي ش��ود. علاقمندان جهت مش��اهده جزئيات فراخوان و 
کسب اطلاعات بيشتر به سايت www.tamin.ir و صورت لزوم مي توانند 
با ش��ماره هاي تلفن ٦۴۵۰۳۱٧٦، ٦٦۵۹٦٦٢۱ و يا ش��ماره ۸۸٦٦۵٧٢٦ 

تماس حاصل نمايند.

شهردار بندر بوشهر خبر داد:
احداث مجتمع پارکينگ طبقاتي و تجاري در بوشهر

بوش��هر- خبرنگار تجارت  : ش��هردار بندر بوش��هر از احداث مجتمع 
پارکين��گ طبقات��ي و تج��اري در بوش��هر خبر داد.ب��ه گزارش روابط 
عمومي شهرداري بندر بوشهر،غلامعلي ميگلي نژاد با اعلام اين خبر 
افزود:با توجه به رشد تعداد خودروها و افزايش مشکلات ترافيکي در 
سطح بوشهر نياز به احداث پارکينگ هاي طبقاتي جهت خروج از اين 
بحران ضروري مي باشد.شهردار ميگلي نژاد بيان کرد:در همين راستا 
طرح احداث چندين پارکينگ طبقاتي در نقاط پرتردد ش��هر توس��ط 
شهرداري بندر بوشهر در دستور کار قرار گرفت که به دليل حجم بالاي 
ترافيک مرکز شهر و مشکلاتي که براي شهروندان بوشهري در اين 
قسمت ايجاد مي گرديد، تصميم به احداث مجتمع پارکينگ طبقاتي و 

تجاري در خيابان شهدا، روبروي بازار ميوه فروش ها گرفته شد.

پيشخوان

گروه اجتماعي: آمارهاي متفاوتي درباره ميزان پرستاران بيکار اجتماعی
در کشور طي دو سال گذشته در رسانه ها مطرح شده است. در 
حالي که پيش از اين رئيس س��ازمان نظام پرس��تاري از بيکاري 
حدود ۱۴ هزار پرس��تار خبر داده بود، حالا روز گذش��ته محمد 
شريفي مقدم، قائم مقام سازمان نظام پرستاري کشور در گفتگو 
با پانا از بيکاري ٢۰ هزار فارغ التحصيل رش��ته پرس��تاري در 
کش��ور خبر داد و گفت: در برخي اس��تان ها از جمله کرمان با 
بحران بيکاري پرس��تار و نيروي مازاد پرس��تاري روبرو هستيم. 
آنطور که بررسي ها نشان مي دهد در حال حاضر با کمبود کادر 
پرستاري در کشور مواجه هستيم اما آنطور که مسئولان سازمان 
نظام پرستاري مي گويند علت اين کمبود کادر تعداد کم نيروي 
پرس��تار نيس��ت. در حال حاضر پرس��تاراني داريم که بيکار بوده 
و جوياي کار هس��تند اما کاري براي آنها وجود ندارد. لذا معتقد 
هس��تيم کمبود نيروي کادر پرس��تاري داريم اما دليل آن تعداد 
کم نيروها نيست. قائم مقام سازمان نظام پرستاري در ادامه با 
اشاره به مشکلات پيش آمده ناشي از آئين نامه تربيت پرستاران 
در بيمارستان ها اظهارداشت: آئين نامه اي در تاريخ ۱۳/ ۹۵/۴ 
توس��ط وزارت بهداش��ت به دانش��گاه هاي علوم پزشکي کشور 
تحت عنوان آئين نامه توس��عه همکاري بيمارس��تان ها و مراکز 
بهداش��تي با دانش��کده هاي پرس��تاري و مامايي براي آموزش 
دانش��جويان پرس��تاري ابلاغ شد که اين آئين نامه نگراني هايي 
را براي جامعه پرستاري ايجاد کرده و پرستاران خواستار توقف 
اجراي آئين نامه مذکور هس��تند. ش��ريفي مقدم همچنين ادامه 
داد: علت اجراي آئين نامه تربيت پرس��تار در بيمارس��تان ها اين 
است که اگر بيمارستاني داراي شرايط استاندارد آموزشي است، 
پرس��تار تربيت کند و اس��تدلالي که براي آن مطرح شده کمبود 
نيروي پرس��تاري براي جبران نياز بيمارستان هاس��ت. اين مقام 
مسئول با رد موضوع کمبود پرستار در کشور گفت: همه مي دانيم 
ک��ه کمبود کادر پرس��تاري داريم ام��ا علت آن تعداد کم نيروي 
پرس��تار نيس��ت. در حال حاضر پرس��تاراني داريم که بيکار بوده 
و جوياي کار هس��تند اما کاري براي آنها وجود ندارد. لذا معتقد 
هس��تيم کمبود نيروي کادر پرس��تاري داريم اما دليل آن تعداد 

کم نيروها نيست.
تحصيل ٦۰ هزار دانشجوي پرستاري

شريفي مقدم در ادامه با اشاره به فعاليت ۱۸۳ دانشکده پرستاري 
در کش��ور گفت: اين تعداد دانش��کده پرستاري در زيرنظام هاي 
آموزش��ي دولت��ي و غيردولت��ي فعاليت مي کند و دانش��جويان 
پرستاري از اين دانشکده ها فارغ التحصيل مي شوند؛ به طوري 

که هم اکنون ٦۰ هزار دانش��جوي پرس��تاري در مقاطع مختلف 
تحصيلي در حال تحصيل هستند. شريفي مقدم خاطرنشان کرد: 
از طرفي سالانه ۱۰ هزار فارغ التحصيل در رشته پرستاري به جمع 
فارغ التحصيلان افزوده مي شود و اين تعداد تا دو سال آينده به 
۱۵ هزار نفر در سال مي رسد. بنابراين مشکل در تربيت نيروي 
پرستاري نيست بلکه مشکل فقط در جذب نيروي پرستاري در 

بيمارستان ها و مراکز درماني است.
قائم مقام س��ازمان نظام پرس��تاري در ادامه اضافه کرد: از ۴۰ 
هزار دانش��جوي پرس��تاري که در طول چهار سال گذشته فارغ 
التحصيل شده اند بالغ بر ۱٦ هزار نفر جذب شده اند که اگر شرايط 
مطلوب را ٢۰ هزار نفر فرض کنيم، ٢۰ هزار پرستار بيکار در کشور 
داريم. اين مقام مسئول درخصوص بحران بيکاري پرستاران در 
استان هاي مختلف نيز گفت: به جز شهر تهران در هيچ شهري 
کمبود پرس��تار نداريم اما در ش��هر کرمان بحران پرستار بيکار و 
نيروي مازاد داريم که موجب مهاجرت بخشي از اين افراد شده 
است. در حال حاضر در کرمان صدها پرستار بيکار وجود دارد که 
براي آنها ش��غلي نيس��ت. وي با ابراز اميدواري از بهبود وضعيت 
اش��تغال پرس��تاران در دولت دوازدهم گفت: وزارت بهداشت يا 
بخش خصوصي توان جذب نيروي پرستار را ندارند و شرايطي 

که براي جذب پرستار قرار داده اند، مناسب نيست.
پرستاران خواستار توقف آئين نامه تربيت پرستار

ش��ريفي مق��دم همچني��ن درباره تناس��ب ظرفيت دانش��کده 
پرس��تاري بيان کرد: ظرفيت دانش��کده هاي پرس��تاري براي 
جذب دانش��جويان در اين رش��ته بايد متناس��ب ش��ود. ظرفيت 
پذيرش دانشجوي پرستاري در طول سه سال گذشته افزايش 
دو برابري داشته که اين موضوع اصلا با شرايط استانداردهاي 
آموزشي تناسب ندارد. به عنوان نمونه تعداد مربي به دانشجو در 
دانشکده پرستاري شهيد بهشتي در سطح استاندارد نيست. وي 
خاطرنشان کرد: تناسب تعداد اعضاي هيأت علمي به دانشجو، 
تعداد اعضاي مربي به دانشجو، استاندارد بودن فضا و امکانات 
آموزشي از جمله شرايط مطلوب براي افزايش ظرفيت پذيرش 
دانشجو است که اين شرايط بايد فراهم باشد اما در بسياري از 
دانش��کده هاي پرس��تاري اين پتناس��يل وجود ندارد و در نهايت 
دانش��جويي که در فضاي آموزش��ي نامناسب تربيت شود آسيب 
مي بيند. البته موضوع ظرفيت پذيرش دانشجو در آئين نامه بايد 
مش��خص ش��ود و نياز اس��تان ها نيز تعيين شود اما اين موضوع 
عملي نشده است که موجب اعتراض جامعه پرستاري شده است 

و خواستار توقف آئين نامه مربوطه هستند.

گروه اجتماعي: مهر ماه س��ال گذش��ته بود که برخي از اعضاي 
شوراي شهر پايتخت از از موافقت اعضاي اين شورا با واگذاري 
شهر آفتاب و ٦۰ درصد سهام فروشگاه شهروند به بانک شهر 
خبر دادند. خبري که از همان ابتدا با حاش��يه هايي همراه بود. 
اعضاي شوراي شهر که موافق اين واگذاري بودند در توضيح 
تصمي��م خ��ود مي گفتند که دولت نيز براي پرداخت بدهي خود 
به پيمانکاران از شيوه تهاتر استفاده مي کند و همچنين شوراي 
ش��هر تهران در تبصره بودجه نيز به ش��هرداري اجازه داده بوده 
که براي حل مش��کل بدهي خود از ش��يوه تهاتر اس��تفاده کند. 
آنطور که اعضاي شوراي شهر مي گفتند موضوع واگذاري شهر 
آفتاب و شهروند به مدت دو ماه در کميسيون هاي مختلف مورد 
بررس��ي قرار گرفته بود و نهايتا براي تصميم گيري به صحن 
شوراي شهر آورده شد. در همين حال روز گذشته محمدمهدي 
تندگويان، نايب رئيس کميسيون شهرسازي و معماري شوراي 
ش��هر تهران گفت: تهاتر فروش��گاه ش��هروند و ش��هر آفتاب با 
بانک ش��هر انجام نش��ده اس��ت چراکه ارزش واقعي مجموعه 

بايد مشخص شود.
حاشيه هاي تهاتر دو دارايي شهرداري تهران ���

حاش��يه هاي واگذاري مجموعه ش��هر آفتاب و فروش��گاه هاي 
شهروند به بانک شهر با حاشيه هاي زيادي همراه بود. مسئولان 
بانک مرکزي و وزارت اقتصاد از ش��يوه واگذاري انتقاد کردند. 
هرچند اين اقدام مدافعاني در ش��وراي ش��هر تهران داش��ت، اما 
برخي ديگر از اعضاي اين شورا از همان ابتدا در مقابل اين شيوه 
واگذاري به مخالفت پرداختند. محمد سالاري، رئيس کميسيون 
معماري و شهرسازي شوراي شهر تهران در مخالفت با واگذاري 
شهر آفتاب و فروشگاه هاي شهروند به بانک شهر اعلام کرد که 

بهتر بود براي اين واگذاري مزايده اي برگزار مي شد.
برخي اعضاي ش��وراي ش��هر که مخالف اين واگذاري بودند از 
همان ابتدا اعلام کردند که در قدم نخست بايد ميزان بدهي هاي 
ش��هرداري قبل از تصميم گيري در مورد ش��هرآفتاب و شهروند 
مش��خص مي ش��ده اس��ت. به اعتقاد آنها بايد در شورا طرحي را 
تهي��ه مي ش��د مبن��ي براينکه تصميم در رابط��ه با واگذاري ٦۰ 
درصدي سهام فروشگاه شهروند و نمايشگاه شهر آفتاب ملغي 
شود تا در مورد بدهي ساير بانک ها و پيمانکاران تصميم گرفته 
ش��ود چراکه درس��ت نيست دو سرمايه بزرگ شهرداري تهران 
)فروش��گاه ش��هروند و نمايشگاه ش��هر آفتاب( به بانکي واگذار 
شود که بدهي آن کمتر از مبلغ واقعي املاک است! با اين حال 

اعلام ش��د که فلس��فه اصلي اکثريت اعضا شورا براي واگذاري 
فروشگاه شهروند و نمايشگاه شهرآفتاب به دليل بدهي و جريمه 
زياد شهرداري به بانک شهر بوده است، اقدامي که به اعتقاد در 

نهايت به ضرر شهروندان مي شد.
در همي��ن ح��ال مدتي قبل بود ک��ه محمدمهدي تندگويان در 
گفتگ��و ب��ا ايلن��ا درباره تخلفات بانک  ش��هر اظه��ار کرد: مدل 
همکاري في مابين شهرداري و بانک شهر داراي مشکل است 
و به دليل توافقاتي که شهرداري با بانک داشته، به طور مداوم از 
بانک استقراض کرده و امروز مبلغي حدود ٧ هزار ميليارد تومان 
بدهي شهرداري به بانک شهر است. او با بيان اينکه مهمترين 
موضوع اين اس��ت که اين اس��تقراض ها با چه انگيزه اي انجام 
شده، گفت: متاسفانه در تهاتر اعلام کردند که ما به ازاي بدهي 
به بانک شهر، شهرآفتاب و فروشگاه شهروند را واگذار مي کنيم. 
زماني که اين موضوع در شورا مطرح شد، ما خواستيم تا کارهاي 
واگذاري براساس کارشناسي و ارزش گذاري دقيق پيش برود و 
عدد و رقم واقعي آن احصاء شده و سپس به بانک شهر واگذار 
ش��ود. تندگويان گفت: معتقديم که اين دو موضوعي که قرار 
شد تهاتر شود چندين برابر مطالبات و اين نحوه واگذاري کاري 
درستي نيست، اما متاسفانه زماني که ما درگير ماجراي پلاسکو 
بوديم، صورت جلس��ه اي تنظيم و تهاتر انجام ش��ده است بدون 

اينکه ارقام و اعداد آن در جلسه شورا کارشناسي شود.
توقف تهاتر شهر آفتاب و فروشگاه شهروند ���

در همي��ن ح��ال تندگوي��ان روز گذش��ته در گفتگو با باش��گاه 
خبرن��گاران جوان؛ با اش��اره به آخري��ن وضعيت تعيين تکليف 
فروشگاه شهروند و شهر آفتاب، اظهار داشت: درخصوص اين 
موض��وع مباحث��ي مطرح ش��ده اما هنوز نرخ گذاري بر روي آنها 
انجام نشده است. وي با بيان اينکه جا به جايي فروشگاه شهروند 
و ش��هر آفتاب به بانک ش��هر انجام نش��ده، افزود: براي تهاتر 
فروشگاه شهروند و شهر آفتاب با بانک شهر بايد ارزش واقعي 
آنها مش��خص ش��ود و از ش��وراي شهر تهران مصوبه اخذ کنند. 
نايب رئيس کميسيون شهرسازي و معماري شوراي شهر تهران 
گفت: درخصوص واگذاري فروش��گاه ش��هروند و شهر آفتاب، 
شهرداري تهران طرحي به شوراي شهر فرستاده اما اعضايي که 
ما براي کارشناسي مشخص کرده بوديم آن را امضاء نکرده اند، 
چراک��ه بايد کار کارشناس��ي ب��ر روي اين موضوع انجام و عدد 
و رقم واقعي نيز اعلام ش��ود و پس از بازگش��ت به صحن، در 

خصوص آن راي گيري نهايي انجام شود.

قائم مقام سازمان نظام پرستاري خبر داد؛

20 هزار پرستار بيکارند
بررسي مجدد ارزش واقعي دارايي هاي شهرداري در دستور كار 

توقف تهاتر فروشگاه شهروند و شهرآفتاب

اخــبار شـهرستان

شهردار کلانشهر اراک: شوراي شهر پنجم اراک، شهرداري صاحب سرمايه اي را تحويل مي گيرد

قشم در آستانه تحول بزرگ اقتصادي است 

مديرعامل پالايشگاه آبادان در ميان مديران شايسته ملي قرار گرفت

تقدير از روزنامه تجارت درآذربايجان غربي

تداوم برخورد با مسافربرهاي شخصي غيرمجاز در کرمانشاه

تعوبض 11 هزار دستگاه از کنتورهاي ديماندي به هوشمند در آذربابجان غربي 

مديرعامل ش��رکت پالايش نفت آبادان در جش��نواره قهرمانان 
توليد و اش��تغال ايران موفق به کس��ب عنوان مدير شايسته ملي 
شد.جشنواره قهرمانان توليد و اشتغال ايران با حضور مسئولان 
عال��ي رتبه کش��وري، مديران گروه متخصصي��ن ايران و بنياد 
چهره هاي ماندگار ايران و نيز تعدادي از نمايندگان مجلس شوراي 
اسلامي در تالار همايش مرکز همايش هاي صدا و سيما در تهران 
برگزار ش��د.با دريافت اين عنوان، ش��رکت پالايش نفت آبادان با 
گذر موفقيت آميز از ارزيابي و احراز صلاحيت در رديف نخستين 
شرکت هاي نفتي کشور درآمد که شايسته تقدير در زمينه پياده 
 IMS، سازي سيستم هاي مديريتي ازجمله مديريت استراتژيک
EFQM، مديريت س��بز، ارتقاي بهره وري و برنامه ريزي توليد 
حداکثري فرآورده هاي نفتي با رويکرد س��بز، اش��تغال جوانان 
بومي و همچنين دستيابي به اهداف مسئوليت هاي تعريف شده 

CSR در براب��ر جامع��ه پيرامون هستند.ش��اخص هاي انتخاب 
مدير شايسته، کارآفريني، توسعه، ابتکار، خلاقيت و نيز پيشينه 
عملکرد عنوان شده بود.جشنواره تجليل از مديران شايسته ملي 
با هدف بررس��ي نتايج مورد انتظار اس��تقرار شايسته سالاري در 
بنگاه هاي اقتصادي ايران، ارائه دستاوردهاي پژوهشي محققان 
و پژوهشگران مديريت در خصوص راهکارهاي جايگزيني نظام 
مديريت مبتني بر علوم روز مديريت به جاي مديريت سنتي، تبيين 
ابعاد مختلف مديريت جهادي با حضور صاحب نظران و استادان 
مديريت، ارج نهادن به تجربيات بزرگان و پيشکسوتان مديريت 
ايران، فرصت ارتباط مس��تقيم بين مديران ارشد مجموعه هاي 
توانمند دولتي و خصوصي و زمينه س��ازي جهت افزايش س��هم 
بخش خصوصي در مديريت کلان اقتصادي با حمايت انجمن 

مديريت ايران برپا شده است.

مدي��ر عام��ل ورئيس هيئت مديره ش��رکت توزيع نيروي برق 
آذربايجان غربي با اهدائ لوح تقدير اززحمات پرسنل روزنامه 
تجارت درآذربايجان غربي درپوش��ش خبري واطلاع رس��اني 
شايسته درطرح کاهش پيک بار در تابستان ۹۵ قدرداني بعمل 
آورد.دربحشي ازاين لوح آمده است بدينوسيله ضمن قدرداني 
از زحمات آن رس��انه وزين درپوش��ش خبري واطلاع رس��اني 
شايس��ته درطرح کاهش پيک بار وبهينه س��ازي مصرف برق 
استان در تابستان ۹۵ تشکر وقدرداني نموده وازدرگاه ايزدمنان 
توفيق روز افزون درراس��تاي اعتلاي نظام مقدس جمهودي 

اسلامي ايران تحت زعامت فرماندهي معظم کل قوا حضرت 
امام خامنه اي مدظله العالي را خواستارم .

مديرعامل سازمان مديريت و نظارت بر تاکسيراني شهرداري 
کرمانشاه، اعلام کرد: برخورد با مسافربرهاي شخصي غيرمجاز 
با جديت ادامه دارد و در سالجاري نيز در برخورد با اين خودروها، 
از حق فعاليت تاکس��يرانان و امنيت ش��هروندان دفاع مي کنيم.

س��جاد س��ليماني با اش��اره به اينکه تاکنون ۱۸ مرحله از طرح 
برخورد با مس��افربرهاي ش��خصي اجرا ش��ده است، گفت: اين 
ط��رح امس��ال ني��ز کماکان با هماهنگ��ي مراجع ذيصلاح و با 
شدت بيشتري ادامه دارد. وي با يادآوري اينکه درسال گذشته 
بيش از ٢۰۰۰ دستگاه مسافربرشخصي توقيف شد، افزود: در 
دوماهه اول سال جاري و در ادامه اجراي اين طرح، تعداد بيش 
از ٦۰ دس��تگاه مسافربرش��خصي غيرمجاز توقيف شده است.

مديرعامل تاکسيراني کرمانشاه ضمن هشدار به مسافربرهاي 
شخصي تصريح کرد: مطابق قانون، مسئوليت و وظيفه حمل 

و نقل عمومي درون ش��هري با ش��هرداري ها اس��ت که ناوگان 
تاکس��يراني از جمل��ه عوامل آن اس��ت لذا ب��راي حفظ امنيت 
ش��هروندان و دفاع از حق فعاليت و معيش��ت تاکسيرانان که از 
راه فعاليت در اين عرصه امرار معاش مي کنند، ضروري اس��ت 
که با عوامل مخل در نظم و امنيت حمل و نقل عمومي درون 
شهري برخورد شود و سازمان تاکسيراني طي سالهاي اخير در 
اجراي اين مهم مصر و جدي بوده و هست.سليماني تأکيد کرد: 
در طرح مزبور، برخورد با مس��افربرهاي ش��خصي بدينصورت 
است که در مرحله اول، خودرو ۱۵ روز توقيف، در مرحله دوم 
يکماه و در مرحله س��وم ضمن توقيف خودرو، مالک آن نيز به 
مراجع قضايي معرفي مي ش��ود.. وي از ش��هروندان خواست به 
منظور تضمين امنيت و آس��ودگي خاطر خود و خانواده ش��ان، 

جهت سفرهاي درون شهري از تاکسي استفاده نمايند. 

جبار دخت-مديرعامل شرکت توزيع نيروي برق آذربايجانغربي 
گفت کلبه کنتورهاي ديماندي ش��رکت دراس��تان به تعداد ۱۱ 
هزار و۸۰۳ دستگاه که از نوع ساده ديجيتال مي باشند تاپايان 
س��الجاري با کنتورهاي هوش��مند طرح فهام تعوبض مي شوند 
.مهندس اکبر حسن بگلو افزوددرتين راستاتاکنون تعداد ۳۳۰۰ 
دستگاه کنتور فهام ازنوع سه فاز ولتاژ ثانويه غيرمستقيم به اين 
شرکت ارسال شده که مراحل نصب آن تاپايان خردتد ماه جاري 
به اتمام حواهدرس��يد .وي بابيان اينکه انش��عابات مش��ترکين 
ديماندي تعرفه هاي صنعتي ، عمومي، کشاورزي غيراز تعرفه 

چاه هاي آب که نيازمند پيکربندي متفاوت مي باشند در اولويت 
تعوي��ض ق��رار دارن��د اضافه کرد در مرحل��ه بعدي کنتودهاي 
انشعابات اوليه چاه هاي آب کشاورزي و انشعابات داراي کنتور 
سه فاز درنوبت تعويض قرار خواهند گرفت .گفتني است طرح 
فهام در راس��تاي اهداف صنعت برق ايران جهت ابجاد ش��بکه 
هوش��مند انرژي درقالب طرح ملي فرا س��امانه هوشمند اندازه 
گيري ومدبربت انرژي )فهام ( باتوجه به نيازمندي هاي وزارت 
نيرو ازس��وي س��ازمان بهره وري انرژي ايران تهيه وتدوين 

گرديده است .

شهردار اراک گفت: شهرداري هيچ گونه بدهي ندارد 
و با سرمايه اي بالا به شوراي پنجم کلانشهر اراک 
واگذار مي ش��ود.مهندس محمدابراهيم عباسي در 
نشست مطبوعاتي با اصحاب رسانه در مجتمع آفتاب 
شهر اراک عنوان کرد: شهرداري اراک در آغاز استقرار 
شوراي شهر چهارم با بدهکاري مواجه بود اما امروز با 
سرمايه اي مناسب به شوراي پنجم تحويل مي شود.

وي افزود: يکي از بزرگترين سرمايه هاي شهرداري 
اراک مجتمع آفتاب در مساحتي به وسعت ٢۵ هزار 
مترمربع است که در قالب مجتمع تجاري و پارکينگ 
در مرکز شهر اراک قرار دارد و مالکيت کامل آن با 
شهرداري است که ارزش مالي بالايي دارد.شهردار 
اراک با اشاره به حضور اعضاي متخصص در شوراي 

ش��هر چهارم اراک گفت: همه تخصص هاي مورد 
نياز يک شهر در شوراي چهار تجميع و شهرداري 
نيز از اين ظرفيت به خوبي بهره مند شد.وي در پاسخ 
به سوالي مبني بر تغييرات گسترده در سازمان هاي 
زيرمجموعه ش��هرداري اراک بيان کرد: شهرداري 
اراک امور خود را براس��اس برنامه ريزي و تغييرات 
منطقي پيش مي برد اما يکي از موثرترين اقدامات 
صورت گرفته شناسنامه دار شدن سازمان  هاي تابعه 
شهرداري اراک است.عباسي تصريح کرد: در چهار 
س��ال گذشته برخي از س��ازمان هاي زيرمجموعه 
ش��هرداري اراک فاقد چارت س��ازماني بودند که به 
واسطه تلاش ها و بررسي هاي صورت گرفته چارت 
تفصيلي و ساختار سازماني براي سازمان ها تعريف 

ش��د.وي افزود: ساختار سازماني تعريف شده، تعداد 
جذب نيرو و تخصص هاي مورد نياز شهرداري نيز 
مش��خص اس��ت و براس��اس قانون عمل مي شود.

ش��هردار اراک در خص��وص فض��اي ش��هر پس از 
انتخاب��ات اظه��ار کرد: به منظور تبليغات انتخاباتي 
فضاها و بنرهاي مورد نياز در ش��هر نصب ش��د و 

اطلاع رس��اني هاي لازم به منظور کاهش کمترين 
آسيب به فضاي شهري نيز به نامزدهاي انتخاباتي 
صورت گرفت.وي همچنين از عقد قرارداد با يکي 
از شرکت هاي خودروساز خبر داد و افزود: به واسطه 
اين قرارداد ناوگان حمل و نقل عمومي و اتوبوسراني 
به روز مي شود.عباسي ضمن اشاره به حضور پررنگ 
مردم در انتخابات ٢۹ ارديبهش��ت ماه و تبريک به 
منتخبان ش��وراي اسلامي ش��هر اراک از خدمات 
ش��وراي ش��هر چهارم تقدير کرد و گفت: شهر اراک 
در چهار سال اخير با حمايت شوراي شهر توفيقات 
مناسبي را کسب کرد.در حاشيه نشست مطبوعاتي 
ش��هردار اراک نمايشگاه دس��تاوردهاي چهارساله 
ش��هرداري اراک در محل مجتمع آفتاب گش��ايش 

يافت.نمايشگاه دس��تاوردهاي شهرداري اراک در 
قاب تصوير با حضور مهندس محمدابراهيم عباسي 
ش��هردار کلانش��هر اراک، اعضاي ش��وراي دوره 
چهارم، مديران عامل سازمان ها ومناطق شهرداري 
و جمع کثيري از اصحاب رس��انه افتتاح ش��د.در اين 
نمايشگاه عملکرد شهرداري در حوزه هاي مختلف 
از قبيل عمران و توس��عه ش��هري، توسعه و احداث 
فضاي سبز، زيباسازي و مبلمان شهري، فرهنگي 
و ورزش��ي، خدمات ش��هري طي مدت ۴ سال، ارائه 
گرديده است و شهروندان مي توانند به مدت ۱۰ روز 
صبح ها از ساعت ۱۰ تا ۱۳ صبح و عصرها از ساعت 
۱٦ الي ٢۰ در محل پروژه آفتاب واقع در ميدان شهدا 

از اين نمايشگاه بازديد نمايند.

مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: جزيره 
قشم در آستانه تحول بزرگ اقتصادي قرار دارد و 
بايد هدف گيري هاي توسعه اي جزيره با تکيه بر 
اقتصاد دانش بنيان انجام شود.مديرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم گفت: جزيره قشم در آستانه تحول 
بزرگ اقتصادي قرار دارد و بايد هدف گيري هاي 
توس��عه اي جزيره با تکيه بر اقتصاد دانش بنيان 
انجام ش��ود.به گزارش روابط عمومي منطقه آزاد 
قش��م، حميدرضا مومني در شوراي عالي بورسيه 

اي��ن س��ازمان گفت: تربيت و پ��رورش نيروهاي 
متخص��ص و ماموري��ت مح��ور از مهمتري��ن 
رويکرده��اي اين س��ازمان ب��راي نقش آفريني 
نخبگاني اس��ت که ريش��ه در همين خاک دارند و 
بايد ش��رايط و فرصت خدمت کردن آنان در اين 
منطقه شکوفا شود.وي ادامه داد: پرورش و بورسيه 
نيروهاي متخصص در رشته هاي تحصيلي مورد 
نياز قشم، به منطقه آزاد کمک مي کند تا سريعتر 
به اهداف اقتصادي و توس��عه اي خود دس��ت پيدا 

کند.رييس هيات مديره سازمان منطقه آزاد قشم 
اظهار داشت: پرورش نيروهاي ماموريت محور و 

متخصص و به کارگيري اس��تعدادها و طرح هاي 
آنان در سازمان منطقه آزاد قشم به افزايش بهره 
وري نيروهاي سازماني و تدوين برنامه کاربردي 
ب��راي توس��عه جزي��ره کمک ش��اياني مي کند.
مومني با بيان مذاکره سازمان منطقه آزاد قشم با 
شرکت هاي بزرگ و مطرح دنيا براي توسعه پايدار 
قشم، افزود: با توجه به چشم اندازهايي که براي 
آينده جزيره در نظر گرفته ش��ده، توانمند س��ازي 
جامعه محلي در حوزه هاي فرهنگي، آموزش��ي و 

اقتصادي جز نخس��تين اولويت هاي اين سازمان 
اس��ت.وي ادامه داد: قشم از توانمندي، استعداد و 
ظرفيت هاي خدادادي فراواني برخوردار اس��ت و 
بايد با تلفيق آنها برنامه جامع توسعه پايدار را تدوين 
کرد.مديرعامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م گفت: 
توسعه از مجراي جامعه محلي مي گذرد و هرچه 
جامعه محلي به عنوان موتور محرک توسعه آگاه 
تر باش��د، رش��د و شکوفايي در اين منطقه سريعتر 

حاصل مي شود.


